
SINDIKATI V AKCIJI

OBISK MARJANA OROŽNA
Na 41. seji predsedstva občinskega sveta ZS Ljubljana Mosle-Polje je

sodeloval tudi Marjan Orožen, predsednik republiškega sveta Zveze sindi-
katov Slovenije.

O gospodarjenju v naši občini v
preteklera letu je tovariš Orožen
raenil, da je 6-odstotna rast pro-
duktivnosti v združenem delu za-
dovoljiva in moramo vložiti vse na-
pore, da bomo tak tempo obdržali.
Zaskrbljujoče pa so tako velike iz-
gube, še posebno, če upoštevamo
bliskovito rast cen v zadnjem času.
V skiajnem primeru se bo včasih
potrebno poslužiti tudi ukinitve or-
ganizacije združenega dela in de-
lavce preusmeriti, saj je smisel
vsake proizvodnje zadovoljevanje
potreb.

Poudaril je, da moramo veliko
več pozornosti nameniti izvozu. Ne
more biti narnreč prisotna misel-
nost, da bomo izvoz v primeru, ko
prinaša premalo dohodka ali celo
izgubo, zmanjšali, temveč moramo
stremeti za tem, da izvažamo proi-
zvode najvišje stopnje obdelave,
kjer so zunanji pritiski na cene
najmanjši.

O vplivu sindikata v organizaci-
jah združenega dela in o njegovi
moči je tovariš Orožen menil, da
mora biti organizirani sindikat spo-
soben reševati tudi konfliktne si-
tuacije, kar je v zadnjem času,
spričo dejstva, da imamo tudi nekaj
prekinitev dela, izredno pomemb-
no. Nedvomno pa so v sedanjem
trenutku njegove največje naloge
pri delitvi po rezultatih dela. Prav
je, da smo se dogovorili o najniž-
jem osebnem dohodku, čeprav so
tudi prisotni očitki, da to vodi k
uravnilovki. Premalo pozornosti
posvečamo nagrajevanju strkov-
njakov, kar ima za posledico mr-
tvilo na področju inovacij.

Vsekakor pa je ključ za vse reši-
tve, tako za vpeljavo sistema deli-
tve na podlagi ugotavljanja pri-
spevka k rezultatotn dela kot za vse
druge probleme, s katerimise vsa-
kodnevno srečujemo, le dobro go-
spodarjenje. M. M.


